
 

Syyskokous 28.11.2017 klo 18.00 

Pöytäkirja 

Osallistujalista liitteenä. 

1 § Kokouksen avaus 

Yhdistyksen puheenjohtaja Heidi Kiikola avasi kokouksen klo 18.05. 

2 § Päätösvaltaisuus ja osanottajat 

Kokouskutsut jaettiin postilaatikoihin viikkoa ennen kokousta. Paikalla 24 yhdistyksen 

jäsentä, joista 6 johtokunnan jäsentä. Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja 

päätösvaltaiseksi. 

3 § Kokouksen puheenjohtaja ja sihteeri 

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Heidi Kiikola ja sihteeriksi Hannele Jasu. 

4 § Pöytäkirjan tarkastajat 

Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Mika Hassinen ja Jenni Korkeakoski. 

5 §  Puheenjohtaja vuodelle 2018 

Yhdistyksen puheenjohtajaksi vuodelle 2018 valittiin Heidi Kiikola. 

6 §  Johtokunta vuodelle 2018 

Johtokunnan jäseniksi valittiin Kirsi Hassinen, Hannele Jasu, Marko Mikkola, Anna-

Mari Mäenpää, Juhani Pörsti ja Maria Vaahensalo. Koulun edustajaksi valittiin Minna-

Mari Kares ja hänelle varajäseneksi Päivi Hinno. Erovuorossa Tapani Karjanlahti, Tiia 

Capri valittiin tilalle. 

7 §  Toiminnantarkastaja ja varajäsen vuodelle 2018 

Toiminnantarkastajaksi valittiin Ilpo Tarkki ja hänen varajäsenekseen Jarmo 

Luotonen. 

 



8 §  Toimintasuunnitelma vuodelle 2018 

Vuoden 2018 toimintasuunnitelmaesitys käytiin läpi ja kokous hyväksyi 

suunnitelman, suunnitelma liitteenä. Keskustelua toiminnan hiipumisesta, jumpasta 

ilmoitetaan esim. Kaapon Kaiussa ja muissa tiedotteissa (jumppa perjantaisin 19.00-

19.45), kirpputoria ja myyjäisiä ei ole pariin vuoteen ollut, kyläyhdistys voisi ottaa 

vuoden 2018 vappumyyjäiset hoitaakseen, mahdollisesti retki kaljaasi Ihanalle kesän 

2018 aikana, ehdotettiin poistettavaksi toimintaa jota ei pystytä järjestämään. 

9 §  Talousarvio vuodelle 2018 

Rahastonhoitaja Juhani Pörsti esitteli vuoden 2018 talousarvion, kokous hyväksyi 

arvion. Todettiin taloudellisen tilanteen olevan vakaa. Talousarvio liitteenä. 

10 §  Muut asiat  

 Teatterimatka Poriin (Tukkijoella?) 

Kädentaitomessut keväällä Turussa, Kirsi Hassinen järjestämässä matkaa tänne, 

matkaan voisi yhdistää muitakin kohteita 

Kaljaasi Ihana -retki jossain vaiheessa 

Tonttipankkikeskustelua, Kirsiltä on kyselty työpaikalla tontteja, toivotaan että 

saataisiin tonttipankkia näkyvämmäksi, Kaapon Kaikuun asiaa tonttipankista, 

päivitetään nettisivujen tonttipankkia, Ilpo Tarkki alkaa hoitaa asiaa eteenpäin ja Kirsi 

Hassinen vastaa tiedottamisesta, kartoitetaan ensin vapaita tontteja. 

11 §  Kokouksen päätös 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.50. Kokouksen jälkeen Henri Nieminen 

Eurajoen Puhelimesta esitteli asiaa valokuitukaapelin laajenemisesta. 

 

Eurajoella 28.11.2017 

 

________________________________  _______________________________ 

Heidi Kiikola, puheenjohtaja  Hannele Jasu, sihteeri 

 

________________________________  _______________________________ 

Mika Hassinen, pöytäkirjantarkastaja  Jenni Korkeakoski, pöytäkirjantarkastaja 


